
Bestyrelsesmøde 16. januar 2024 kl.19.30, Mariehøj centeret

Deltagere: Peter Sørensen Ø57, Martin Lange K28, Jens Rasmussen Ø67, Stig
Østrup-Møller K47, Søren Bom K35.

Refereat
1. Valg af Referent : Peter Sørensen

a. Mødereferat fra sidste møde godkendt og lagt på hjemmesiden

2. Budget 2024 og regnskab 2023
a. Martin gennemgik økonomien, samt 2 oplæg til budget 2024 som blev drøftet

i forhold til den kommende GF, hvor bestyrelsen lægger op til en kontingent
forhøjelse.

3. Gartner gruppe / grønne arealer
a. Status fra Jens og Stig vedr. kontraktforhandlinger med Topkapning ifht.

ændringer i kontraktudkastet vedr. græsslåning.
i. Stig og Jens arbejder videre på afklaring og aftale med topkapning,

samt evt. andre, så vi kan få kontrakter på plads inden sæsonen
starter marts/april.

4. Administration
a. Sag K113 vedr. billeder af ovenlysvinduer er undersøgt og ikke i strid med ny

lokalplan.
b. Kondens for gasfyr: er besvaret
c. L&R: gennemgang: Peter har forsøgt at få et møde sat op med gennemgang,

hvilket ikke er lykkedes endnu. De har svaret nogle gange af de vender
tilbage med, men uden resultat endnu. Peter rykker for svar.

5. Generalforsamling
a. Beretning

i. Peter udarbejder udkast og sender rundt til BE.
ii. Input til beretning gennemgået (bestyrelsensarbejde, antal møder mm.

med mindre det er uopsætteligt behandles din henvendelse på
næstkommende bestyrelsesmøde)

b. Indkaldelse
i. Indkomne forslag

1. Vedtægter jf. lokalplanerne (Peter skriver til Jørn + inkl. tillæg)
2. K113 (Birgitte mf. 3 forslag)

ii. Valg til bestyrelse
1. Martin ønsker ikke genvalg
2. Charlotte udtræder af bestyrelsen ved GF
3. Susanne er udtrådt af bestyrelsen
4. Søren Bom ønsker ikke genvalg
5. Stig Østrup-Møller modtager genvalg
6. Jens modtager genvalg



7. Peter modtager genvalg
8. Husk: Ole som vil i bestyrelsen

iii. Udsendelse af invitation skal ske ved udgang af januar (senest 4 uger
før)

c. Indlæg på GF - Kontakt RK vedr. fjernvarmeinfo (Søren forsøger at få en ud)
6. evt. ingen bemærkninger

Næste bestyrelsesmøde aftales med ny bestyrelse efter den kommende generalforsamling.


